
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 13. april 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Spørgsmål 153
Kan ministeren redegøre for, om der er risiko for, at de sundhedsfaglige pro-
fessionsbacheloruddannelser ikke fortsat vil være nationale uddannelser, når
studieordningerne ikke skal godkendes af autorisationsmyndigheden, og vil
ministeren sikre, at der ikke er forskel på uddannelsen alt efter om en syge-
plejerske er uddannet i f.eks. København eller i Aarhus?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Christine Antorini
formand
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